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Vragen van het lid Van Gerven (SP) aan de Minister voor Medische Zorg over 
een door de industrie gesponsord onderzoek naar implantaten (ingezonden 
21 februari 2020). 

Vraag 1
Wat is uw reactie op het artikel «Hartchirurg schopt stennis om studie naar 
stents»?1 

Vraag 2
Deelt u de mening dat ook onwelgevallige onderzoeksresultaten door 
geneesmiddelenfabrikanten dienen te worden geopenbaard? 

Vraag 3
Wat vindt u ervan dat thoraxchirurgen afstand hebben genomen van de 
richtlijn die gebaseerd is op de studie terwijl de Nederlandse Vereniging voor 
Cardiologie daar geen afstand van neemt? 

Vraag 4
Wat betekent dit voor patiënten die zijn behandeld met de stent terwijl zij hier 
mogelijk minder baat bij hebben of dit zelfs nadelig kan uitpakken voor hun 
gezondheid en tot meer fatale complicaties? 

Vraag 5
Moet hier niet een voorzorgsprincipe worden gehanteerd in het belang van 
de gezondheid van betrokken patiënten? Kunt u dit toelichten? 

Vraag 6
Hoe gaat u voorkomen dat financiële belangen een grotere rol spelen dan 
gezondheidsbelangen in het opstellen van richtlijnen? 

Vraag 7
Vindt u dat dergelijke praktijken artsen en patiënten in staat stellen om een 
weloverwogen keuze te maken voor een implantaat? Waarom wel of niet?

1 NRC, 20 december 2019 (https://www.nrc.nl/nieuws/2019/12/20/hartchirurg-schopt-stennis-om-
studie-naar-stents-a3984576)
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